## Poon Kan Chi 's Selected Group Exhibition

2011 Study and exhibition tour for students and alumni to Pingyao, China Pingyao International Photography Festival 2011中國平遙國際攝影大展遊學及參展團 中國平遙

Pingyao International Photography Exhibition

Pingyao International Photography Festival (PIP for short) was founded in 2001. With the support of the Ministry of Culture of China, the Information Office of the State Council, and the Shanxi Provincial Party Committee and Provincial Government, the first "Pingyao International Photography Festival" was established. Operating in full accordance with international norms, domestic and international standards, traditional and modern interaction, the unique style of the ancient city of Pingyao, the simple folk customs and various forms of photography activities complement each other, creating an unexpected sensational effect at home and abroad. [1] On September 21, 2019, the 19th Pingyao International Photography Exhibition Awards Gala was held in Pingyao Guxian Ya. 9 overseas photographers won awards.

## 平遙國際攝影大展

平遙國際攝影大展(Pingyao International Photography Festival ,簡稱 PIP)始創於2001年,在中國國家文化部、國務院新聞辦公室和山西省委、省政府的支持下,首次創辦的"平遙國際攝影節",完全按照國際規範操作,國內與國際接軌、傳統與現代互動,使平遙古城獨特的風貌、古樸的民風以及形式多樣的攝影活動交相輝映,在海內外產生了出乎預料的轟動效應。[1] 2019年9月21日,第19屆平遙國際攝影大展頒獎晚會在平遙古縣衙舉行。 9名海外攝影師獲獎。

 ${\tt https://baike.baidu.hk/item/\%E5\%B9\%B3\%E9\%81\%99\%E5\%9C\%8B\%E9\%9A\%9B\%E6\%94\%9D\%E5\%BD\%B1\%E5\%A4\%A7\%E5\%B1\%95/639921}$ 

Under the guidance of Dr. Edwin LAI and with the sponsorship from Madame POON Sau Kuen, the School organised a study and exhibition tour for 11 students and alumni to participate in the China Pingyao International Photography Festival 2011. The School was the first institution in Hong Kong to take part in this international photography festival in China.

在潘秀娟女士贊助計劃的支持下,學院就「中國平遙國際攝影大展」組成遊學及參展團,讓十一名 學生及畢業生在黎健強博士的帶領下前往當地參與這項盛事並展出他們的作品,與不同地區的學生、 藝術家分享交流。學院亦是香港首間及唯一藝術院校參與該國內備受矚目的國際性攝影展覽。

https://www.hkas.edu.hk/download/highlights/achievement/

https://pip919.com.cn/#/













